

Weekly Agenda (27) 20/04/2025 to 24/04/2025

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- شهادات الربع الثالث يوم الثلاثاء القادم 22/4 بإذن الله.
- نحن متحمسون للإعلان عن [مسابقة جدول الضرب](#)، والذي ينظمه قسم الرياضيات في المرحلة الابتدائية لطلاب الصفوف من الثاني إلى الرابع.
- تم تأجيل فعالية اليوم العالمي إلى يوم الثلاثاء 6 مايو، نظرًا لزيارة مستشاري جودة التميز للاستشارات التعليمية QEEC للمدرسة.
- جميع معلمي المواد الدراسية متواجدون في صفوفهم من الساعة 1.30 وحتى 2.30 ما عدا يوم الثلاثاء. إذا كان لدى طفلكم أي أسئلة أكاديمية أو استفسارات، فلا تترددوا في زيارة المعلم المعني.
- تذكير بالنوادي بعد المدرسة: [رسالة نوادي الأولاد](#)، [رسالة نوادي البنات](#).

- Third-quarter report cards are due Next Tuesday, 22/4.
- We are thrilled to announce that the Primary Math Department is hosting a [Multiplication Table Competition](#) for students in Grades 2 to 4!
- Please note that International Day has been rescheduled to Tuesday, 6th May, due to the upcoming QEEC visit.
- All subject teachers are available in their classrooms **after school hours every day from 1.30 till 2.30 except Tuesdays**. If your child has any academic questions or concerns please feel free to arrange visit the teacher.
- Reminder of After School Clubs: [Boys Clubs Letter](#), [Girls Clubs Letter](#).

Weekly Plans **الخطط الأسبوعية**

20/04/2025 to 24/04/2025	
Grade (1) Boys	Grade (1) Girls
Grade (2) Boys	Grade (2) Girls
Grade (3) Boys	Grade (3) Girls
Grade (4) Boys	Grade (4) Girls

[End of Agenda]